

Date: July 30th, 2020

Circular 33/ AY 2019-2020

**Subject: Apple Electronic devices to be purchased for Grade 1-10
from JTRS online for 2020-21**

I trust that you and your families are keeping safe and well.

We understand that many of our students, parents, and staff will be eager and excited as well as anxious about returning to the school during the COVID-19 pandemic.

Although our objective is to welcome our students at the school, we need to manage expectations regarding the **safe return to school and the electronic equipment our students will need** to have a smooth transition from the classroom to the home.

The data collected and analyzed from parents' surveys indicated that those with large families struggled with one or two electronic devices and could not support their children to the best of their ability.

Taking the financial and individual needs of our parents and students into account, it became apparent that we plan the teaching and learning of our students through secured software and affordable electronic devices.

To accommodate all our parents and students, we signed a partnership with **JTRS Computer Trading and Repair LLC, a company that has a license to sell, upgrade, and repair Apple electronic devices.**

JTRS will provide the parents of our **Grade 1-10 students** with affordable Apple devices that are compatible with our school's Microsoft licenses, the school's server, and educational software. Besides, they will provide a quality assured before- and- after service to our parents and students.

Parents are requested to purchase the different affordable packages created for the different grades **ONLINE** that will include Apple iPads, keyboards, pencils, iPad covers, and computers with the licenses and firewalls. JTRS will also ensure that parents will receive individual online support through their remote engineers in Abu Dhabi.

Packages Available for our Parents:

Bundle for Grade 1-3 



iPad 10.2 inch 32gb + Rugged Case

Bundles for Grade 4-5 



► **Bundle - 01**
iPad 10.2 Inch 128gb + Apple Pencil 1st Gen + Rugged Case



► **Bundle - 02**
iPad 10.2 Inch 128gb + Logitech Crayon + Rugged Case

Bundle for Grade 6-8



► **Bundle - 01**
iPad 10.2 inch 128gb + Zagg Keyboard +
Apple Pencil 1st Gen + Rugged Case



► **Bundle - 02**
iPad 10.2 inch 128gb + Zagg Keyboard +
Logitech Crayon + Rugged Case

Grade 9 and Grade 10 students' Computers

Grade 9 and 10 students will need a more sophisticated device, since they will be studying more advanced curriculum content in ICT and Graphic Design, AutoCad, Business Studies, Economics and their core subjects.

JTRS will provide parents with the following required model and specifications for all Grade 9 and 10 students.

Model: Apple MacBook Pro 13inch

Processor: 1.4GHz quad-core 8th-generation Intel Core i5 processor

VGA: Intel Iris Plus Graphics 645

Storage: 256GB SSD storage¹

RAM: 8GB 2133MHz LPDDR3 memory

Display: 13-inch Retina display with True Tone

How to purchase iPads (Grade 1-8) or computers (Grade 9-10) from JTRS:

1. Navigate to www.jtrs.ae
2. Click on sign up
3. Choose Ajyal International School Al Falah
4. Sign in, browse the bundles for the different grades, and complete the purchase.

All parents are requested to also purchase the **MDM license and security package** with the device that will be monitored through a security management system at the school. Students will use their iPads in the classrooms during teaching and learning and at home to complete assignments and homework.

What is the security and e-safety software package?

- It is a security software that will be installed on students' iPads.
- Parents will also be provided with an application (APP) to monitor and control the iPad of their children.
- The software will ensure that all the educational resources are updated to the latest version.
- Once the iPad enters the school, it will only have an educational application active and will be restricted to social media and other games.
- The fee is a one- time lifetime fee for the specific device which is not transferable to any other new devices.

Why are parents requested to purchase their children's iPads from JTRS?

What are the benefits?

- **JTRS is an Apple Solution Expert in Education** and they provide an educational discount for parents and pride themselves in quality service delivery.
- **JTRS is also an Apple Authorized Service center** so they will provide onsite pick up for any repairs.
- **JTRS has designed a custom made E-store for schools with recommended accessories with an educational discount.**
- Apple and other products are genuine with a proper **one-year warranty** that parents will not get through other online purchasing.
- All products purchased from JTRS will have serial numbers updated for **tracking purposes if lost** and have an international warranty.
- **JTRS will provide parents with an invoice** to claim the amount from their employers who offered to pay or refund the amount for their children's educational resources.

Will JTRS support parents who purchased Apple devices from other companies?

- JTRS will support parents who purchased devices from other sources, however, the parents should have an Apple iPad and an Apple pencil that are compatible with the IOS 13 device and it should have a Rugged case for Protection.
- Parents who have purchased Apple devices from another resource, must purchase the **E-safety package** from the **JTRS online store** which is mandatory for all Ajyal Al Falah parents.

What iPad models should be purchased?

The models with specifications recommended by the school that will support IOS 13, are listed below: IOS 13 is supported by the following iPad Series:

- iPad 7th Generation
- iPad 6th Generation
- iPad Pro 11
- iPad Air 2019 10.5
- iPad Pro 10.5-inch
- iPad 5th Generation
- iPad Pro 12.9-inch

Important Steps when purchasing the iPad or computer:

- Please do not open the iPad and configure it.
- Keep the iPad **in the box** with all serial numbers.
- Deliver the iPad to the school's IT Department **before or on August 12th, 2020**.
- The IT Department will provide the parents with a security receipt that will have the students' names, family name, grade, and parents' names and contact details included.

- The Ajyal school IT department will install the E-safety software and all education applications needed for all subjects on the iPad.
- The IPAD will be handed over to the students when the school opens in September.
- Parents are welcome to purchase other accessories like Apple pencil headphones or Logitech Crayon from JTRS online store **only if it fits the bundle for the grade mentioned above.**

Parents with Existing Apple Devices

- Parents with exciting Apple devices should ensure that their **device complies with the specifications mentioned above** and should back-up any personal data (e.g. photos) and remove any password or iCloud setting.
- Then hand the device to the IT department on or before August 12th, 2020.
- **Parents with existing Apple devices, should purchase the E-safety package from JTRS online store which is mandatory.**
- Ajyal Al Falah will install the E-safety and security software and which will result in wiping any existing data so we request parents to back-up any personal data.

Device usage policy to be signed by students and parents

- Ajyal Al Falah will request parents and students to take responsibility for their devices and follow the school's online safety measures by signing the IT usage policy.
- Rugged and drop protection covers are mandatory for protection
- iPads with stylus pen should be maintained
- The e-safety and security software should not be removed from any iPads.

Please take note:

All students' devices should reach Ajyal Al Falah's IT Department no later than August 12th, 2020 so that subject-related software and applications can be installed.

All devices should have the mandatory MDM license and E-safety package purchased from JTRS online.

We look forward to having our students more engaged in our classrooms and online and trust that you will be satisfied with the partnership we established with JTRS to benefit our students' learning.

We trust that you are all keeping safe and healthy.

Yours Sincerely,


Antonette Brown
Principal Director



تعميم 33

الموضوع: طلب أونلاين للأجهزة Apple الإلكترونية للصف 1-10 من متجر JTRS للعام الدراسي الجديد 2020-2021

أولياء الأمور الكرام،

نرجو أن تكونوا جميعا بخير،

نتفهم حرصكم وتخوفكم بشأن استئناف الدراسة على المقاعد الدراسية مجدداً في ظل الظروف الراهنة. ضمن فترة التعلم عن بعد خططنا لدعم لتعليم وتعلم طلابنا من خلال برامج آمنة و أجهزة الكترونية، بناء عليه و استناداً الى نتائج الاستبيان المرسل مسبقاً من قبلنا لكم، أظهرت النتائج أن العديد من الأسر الكبيرة يعانون من شح في توفر الأجهزة الإلكترونية، ومما يؤدي الى تقصيرهم بدعم أبنائهم بالشكل المطلوب.

تم توقيع شراكة مع JTRS Computer Trading and Repair LLC ، وهي شركة مرخصة لبيع أجهزة Apple

الإلكترونية وترقيتها وإصلاحها.

ستزود JTRS أولياء أمور طلابنا من الصف الأول إلى العاشر بأجهزة Apple متوسطة التكلفة والمعروفة مع تراخيص

Microsoft ، كما سيقدمون لكم خدمة قبل و ما بعد البيع مضمونة الجودة.

يُطلب من أولياء الأمور شراء الحزم المختلفة بأسعار مقبولة التي تم إنشاؤها بناء على للمراحل الصفية المختلفة والتي ستشمل Apple iPads ولوحات المفاتيح والأقلام وأغطية iPad وأجهزة الكمبيوتر المزودة بالتراخيص وجدران الحماية.

ستضمن JTRS أيضاً حصول أولياء الأمور على دعم فردي عن بعد من قبل المهندسين المختصين.

الحزم المتاحة لأولياء الأمور

Bundles for Grade 4-5



► Bundle - 01
iPad 10.2 inch 128gb + Apple Pencil 1st Gen + Rugged Case



► Bundle - 02
iPad 10.2 inch 128gb + Logitech Crayon + Rugged Case



iPad 10.2 inch 32gb + Rugged Case

Bundle for Grade 6-8



► Bundle - 01
iPad 10.2 inch 128gb + Zegg Keyboard + Apple Pencil 1st Gen + Rugged Case



► Bundle - 02
iPad 10.2 inch 128gb + Zegg Keyboard + Logitech Crayon + Rugged Case

أجهزة كمبيوتر طلاب الصف التاسع والصف العاشر

سيحتاج طلاب الصف التاسع والعاشر إلى جهاز أكثر تعقيداً ، لتقدم منهاجهم الدراسي في تكنولوجيا المعلومات والاتصالات وتصميم الرسوم البيانية ، وأوتوكاد ، ودراسات الأعمال ، والاقتصاد وموضوعاتهم الأساسية. سيوفر JTRS لأولياء الأمور النموذج والمواصفات المطلوبة التالية لجميع طلاب الصف 9 و 10.

Model: Apple MacBook Pro 13inch

Processor: 1.4GHz quad-core 8th-generation Intel Core i5 processor

VGA: Intel Iris Plus Graphics 645

Storage: 256GB SSD storage¹

RAM: 8GB 2133MHz LPDDR3 memory

Display: 13-inch Retina display with True Tone

كيفية شراء iPads (الصف 8-1) أو أجهزة الكمبيوتر (الصف 9-10) من JTRS:

1. زيارة الموقع الإلكتروني <https://www.jtrs.ae>

2. انقر فوق تسجيل https://www.jtrs.ae/sign_up/

3. اختر مدرسة أجيال الدولية الفلاح

4. تسجيل الدخول ، وتصفح الحزم للدرجات المختلفة ، وإكمال عملية الشراء.

يُطلب من الجميع شراء ترخيص MDM وحزمة الأمان مع الجهاز الذي سيتم مراقبته من خلال نظام إدارة الأمان في المدرسة. سيستخدم الطلاب أجهزة iPad الخاصة بهم في الفصول الدراسية أثناء التدريس والتعلم وفي المنزل لإكمال المهام والواجبات المنزلية.

ما هي حزمة برامج الأمان والسلامة الإلكترونية؟

- هو برنامج أمان سيتم تثبيته على أجهزة iPad الخاصة بالطلاب.
- سيتم تزويد أولياء الأمور بتطبيق (APP) لرصد ومراقبة iPad أبنائهم.
- سيضمن البرنامج تحديث جميع الموارد التعليمية إلى أحدث إصدار.
- بمجرد دخول iPad إلى المدرسة ، سيكون لديها تطبيق تعليمي نشط فقط وسيقتصر على وسائل التواصل الاجتماعي والألعاب الأخرى.
- الرسوم هي رسوم لمرة واحدة لكل جهاز محدد ولا يمكن نقلها إلى أي أجهزة جديدة أخرى.

لماذا يُطلب من الآباء شراء أجهزة iPad لأبنائهم من JTRS؟ وما هي المنافع؟

• JTRS هو أحد خبراء حلول Apple في التعليم ويقدم خصمًا تعليميًا لأولياء الأمور ويمتازون بتقديم خدمات عالية الجودة.

• JTRS هو أيضًا مركز خدمة معتمد من Apple ، لذا ستوفر خدمة التوصيل في الموقع لأي إصلاحات.

• صمم JTRS متجرًا إلكترونيًا مخصصًا للمدارس مع الملحقات الموصى بها مع خصم تعليمي.

• Apple بضاعة أصلية مع ضمان لمدة سنة من تاريخ الشراء

• الاجهزة مزودة بأرقام تسلسلية لسهولة تتبع الجهاز في حال فقدانه مع ضمان عالمي .

• في حال تغطية جهة العمل للفواتير التعليمية يمكنكم تقديم فاتورة الشراء لتغطية تكاليف الاجهزة.

هل ستدعم JTRS الآباء الذين اشتروا أجهزة Apple من شركات أخرى؟

• نعم ومع ذلك، يجب أن يكون الجهاز Apple iPad والقلم Apple يتوافق مع جهاز IOS 13 ويجب أن يكون له غلاف قوي للحماية.

• يجب على الآباء الذين اشتروا أجهزة Apple من مورد آخر ، شراء حزمة الأمان الإلكتروني من متجر JTRS عبر الإنترنت وهو إلزامي لجميع أولياء الأمور في أجيال الفلاح.

ما هي نماذج iPad التي يجب شراؤها؟

الموديلات ذات المواصفات الموصى بها من قبل المدرسة والتي ستدعم IOS 13 ، المدرجة أدناه: IOS 13 مدعوم من سلسلة iPad التالية:

- iPad 7th Generation
- iPad 6th Generation
- iPad Pro 11
- iPad Air 2019 10.5
- iPad Pro 10.5-inch
- iPad 5th Generation
- iPad Pro 12.9-inch

خطوات مهمة عند شراء جهاز iPad أو الكمبيوتر:

• يرجى عدم فتح أو برجمة الاجهزة. و تسليمها بحالة الشراء إلى قسم تكنولوجيا المعلومات بموعد أقصاه 12 أغسطس 2020.

• عند تسليم الجهاز لقسم تكنولوجيا المعلومات سيتم تزويدكم بإيصال أمانة يتضمن اسم الطالب الثلاثي مع الصف والشعبة وأرقام التواصل مع أولياء الأمور.

سيقوم قسم تكنولوجيا المعلومات في مدرسة أجيال بتثبيت برنامج السلامة الإلكترونية وجميع تطبيقات التعليم اللازمة لجميع المواد على iPad.

• سيتم تسليم IPAD للطلاب عند بداية العام الدراسي في سبتمبر.

أولياء الأمور الذين لديهم أجهزة Apple الحالية:

• يجب التأكد من أن أجهزتهم تتوافق مع المواصفات المذكورة أعلاه ويجب عمل نسخة احتياطية من أي بيانات شخصية (مثل الصور) وإزالة أي كلمة مرور أو إعداد iCloud؛ لاننا سنقوم بتثبيت برنامج الامن والسلامة الاللكترونية مما سيؤدي الى مسح أي بيانات موجودة.

• ثم تسليم الجهاز لقسم تكنولوجيا المعلومات بموعد أقصاه 12 أغسطس 2020.

• إلزامية شراء حزمة الأمان الإلكتروني من متجر JTRS عبر الإنترنت.

يجب أن يوقع الطلاب وأولياء الأمور على سياسة استخدام الجهاز

• ستطلب أجيال الفلاح من أولياء الأمور والطلاب تحمل المسؤولية عن أجهزتهم واتباع إجراءات السلامة عبر

الإنترنت في المدرسة من خلال التوقيع على سياسة استخدام تكنولوجيا المعلومات.

• تعتبر أغطية الحماية المتينة إلزامية للحماية

• يجب الحفاظ على iPads مع القلم

• لا ينبغي إزالة برنامج الأمن والسلامة الإلكترونية من أي أجهزة iPad.

ملاحظات هامة:

على الجميع تسليم أجهزة أبنائهم إلى قسم تكنولوجيا المعلومات في المدرسة بموعد أقصاه 12 أغسطس 2020

ليتنسى لنا تثبيت البرامج والتطبيقات المتعلقة بالموضوع.

يجب أن يكون لدى جميع الأجهزة ترخيص MDM الإلزامي وحزمة الأمان الإلكتروني التي تم شراؤها من JTRS عبر الإنترنت.

نتطلع إلى زيادة مشاركة طلابنا في الفصول الدراسية وعبر الإنترنت ونثق بأنك ستكون راضيًا عن الشراكة التي

أقمناها مع JTRS لإفادة تعلم طلابنا.

نشكر دعمكم وتعاونكم الدائم

تفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،



أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

Stay Home. Stay Safe. Stay Educated.

Choose from various bundles available for respective grades which consists the Latest iPad 10.2" combined with different suitable accessories, stylus options and with Aajal E-Safety Software Package.



"Those with an existing device, please check with the school whether it is suitable for remote learning."

[Buy Now](#)

Online Support



Sanitized Package



Contactless home delivery



How do I buy?

- Navigate to www.jtrs.ae
- Click on Sign Up
- Choose **Ajyal International School-AI Falah**
- Sign In & Complete your purchase

*Please order now, limited stocks available.



Scan or [Click Here](#) to download Purchase Guide

Contact Us



056 114 0117



043380990



www.jtrs.ae



info@jtrs.ae